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Z A P I S N I K  

9. seje SVETA ZAVODA Vrtca Tržič, ki je bila v torek, 28. 2. 2023, ob 18.15 v zbornici enote 

Palček Vrtca Tržič. 

 

Prisotni člani sveta zavoda: 

Petra Bodlaj – predstavnica zaposlenih Vrtca Tržič, predsednica Sveta zavoda Vrtca Tržič, Tina 

Golmajer – predstavnica zaposlenih Vrtca Tržič, Andreja Pogačnik – predstavnica zaposlenih 

Vrtca Tržič, Špela Štefe – predstavnica zaposlenih Vrtca Tržič, Primož Uranič – predstavnik 

zaposlenih Vrtca Tržič, Mateja Kopač – predstavnica staršev, Špela Kogovšek Sajovic – 

predstavnica staršev 

 

Drugi prisotni: Andreja Gimpelj Kovačič – pomočnica ravnateljice Vrtca Tržič, Metka Kočar – 

vodja finančno-računovodsko-administrativne službe v Vrtcu Tržič, Andreja Stanek – 

predstavnica sindikata v Vrtcu Tržič 

 

Opravičeno odsotna člana: Katja Potrebuješ – predstavnica staršev, Anže Perčič – predstavnik 

občine ustanoviteljice, namestnik predsednice Sveta zavoda Vrtca Tržič 

 

Druga odsotna člana: Ivan Kokalj – predstavnik občine ustanoviteljice, Manca Pančur – 

predstavnica občine ustanoviteljice 

 

Zapisnikar seje je Kristina Lindav, tajnica vrtca.  

Dnevni red:  

1. Pregled zadnjega zapisnika in realizacija sklepov zadnje seje, potrditev sklepov 

korespondenčnih sej (Petra Bodlaj) 

2. Sprejem Letnega poročila Vrtca Tržič za leto 2022 (Priloga 1) (Tatjana Blaži, Metka 

Kočar) 

3. Seznanitev z novo ceno vrtca (Tatjana Blaži) 

4. Seznanitev z Letnim poročilom Skupne službe notranje revizije Kranj za leto 2022 

(Tatjana Blaži) 

5. Ugotavljanje delovne uspešnosti ravnateljice v letu 2022 (Petra Bodlaj) 

6. Pobude, predlogi, vprašanja. 
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Ad 1. 

Petra Bodlaj je predstavila dopolnitvi dnevnega reda. Dopolnjen dnevni red je bil sprejet. 

Predsednica je prešla na prvo točko. Zapisniki korespondenčnih sej so bili potrjeni, in sicer: 

 

Sklep 12. korespondenčne seje z dne 13. 1. 2023: 

1.  ZA RAVNATELJICO ZAVODA VRTCA TRŽIČ SE IMENUJE: 

Tatjana Blaži, rojena 17. 09. 1966 v Kranju, stanujoča Retnje 34, 4294 Križe.  

2. IMENOVANA RAVNATELJICA IZPOLNJUJE POGOJE PO 53. ČLENU ZAKONA O 

ORGANIZACIJI IN FINANCIRANJU VZGOJE IN IZOBRAŽEVANJA.   

3. MANDAT RAVNATELJICE TRAJA PET LET IN ZAČNE TEČI 1. 2. 2023.  

4. IMENOVANA IMA STATUS DELAVKE, ZAPOSLENE ZA NEDOLOČEN ČAS V 

VRTCU TRŽIČ.  

5. MEDSEBOJNE PRAVICE IN OBVEZNOSTI SE UREDIJO S POGODBO O 

ZAPOSLITVI. 

6. PLAČA IMENOVANE SE OBLIKUJE V SKLADU Z ZAKONOM IN 

PODZAKONSKIMI AKTI. 

 

Sklep 13. korespondenčne seje z dne 18. 1. 2023: 

Svet zavoda Vrtca Tržič podaja predlog za uvrstitev ravnatelja Vrtca Tržič v 51. plačni razred. 

 

Sklep 14. korespondenčne seje z dne 31. 1. 2023 (urejanje področja dela od doma): 

Svet zavoda Vrtca Tržič potrjuje Spremembo Pravilnika o notranji organizaciji in sistemizaciji 

delovnih mest v Vrtcu  Tržič. 

 

Sklep 15. korespondenčne seje z dne 16. 2. 2023: 

Svet zavoda Vrtca Tržič potrjuje poročilo inventurne komisije – Poročilo o popisu za leto 2022. 

 

Sklep 16. korespondenčne seje z dne 22. 2. 2023 (urejanje DM vzgojitelj predšolskih otrok – 

pomočnik vzgojitelja): 

Svet zavoda Vrtca Tržič potrjuje Spremembo Pravilnika o notranji organizaciji in sistemizaciji 

delovnih mest v Vrtcu  Tržič. 

 

Komentarjev ni bilo. Zapisnik 8. seje Sveta zavoda Vrtca Tržič je bil potrjen. 
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Ad 2. 

Ravnateljica se je ob pričetku novega mandata zahvalila članom sveta zavoda za zaupanje. 

Pri pregledu letnega poročila je povedala, da je vrtec pri porabi sredstev varčen in dela kot dober 

gospodar. Glede na stanje v državi je potrebno obdržati to naravnanost, ostati ekonomičen, ob 

prizadevanju, da se ohrani kakovost prehrane in da nasploh otroci varčevanja ne občutijo. Na 

določenih področjih se varčevati ne da, uspeva pa nam lahko pri materialnih stroških, trudimo se 

po svojih močeh. Ves čas je ravnateljica v kontaktu tudi z drugimi gorenjskimi vrtci, skupnostjo 

vrtcev in združenjem ravnateljev vrtcev, s katerimi si izmenjujejo izkušnje in delijo prakso. 

Omenila je revizijo na področju javnih naročil, ki je bila izvedena v letu 2022. Ugotovitve so 

spodbudne, po priporočilih je vrtec uredil le določene pomanjkljivosti. Več o tem pri točki 4. 

Metka Kočar je pri predstavitvi finančnega dela poročila poudarila, da se vrtec financira iz cene 

programa, ki se jo vedno izračunava za prihajajoče obdobje in to je s toliko neznankami zelo 

težko. Vsa sredstva vrtca so v lasti ustanovitelja, tudi investicije krije ustanovitelj, torej niso v 

ceni programa, le materialni stroški in plače zaposlenih, kar predstavlja več kot 80 % vseh 

stroškov, vračunanih v ceni programa vrtca. 

V računovodstvu se pripravlja dve bilanci, po finančnem in denarnem toku. Izkazujemo pozitiven 

rezultat, zato je potrebno plačilo davka od dobička (19 %), kar je zakonsko predpisano, kljub 

temu, da nismo tržno naravnani.  

Nova cena je bila lansko leto sprejeta s 1. 2. 2022, s spremembami, ki se zgodijo preko leta, je 

težko uravnavati stroške. Občina subvencionira 62 %, ostalo ministrstvo in starši. Prejeli smo 

nekaj donacij, in sicer za darila za otroke ob novem letu, pred tem tudi za igrala v Kovorju. 

Zapadlih terjatev do staršev je le za okoli 9.000 eur, kar je v primerjavi s preteklimi leti res malo.  

Vprašanj ni bilo. 

 

SKLEP 1: Svet zavoda Vrtca Tržič je potrdil Letno poročilo za leto 2022. 

 

Ad 3. 

Ravnateljica je povedala, da je bila podpora pri dvigu cene s strani občine, posvetovali smo se 

tudi z drugimi vrtci. Veliko podatkov je bilo v času izračuna še neznanih, zato je težko predvideti, 

ali bo cena zadostovala za daljše obdobje. Metka Kočar je povedala, da smo januarski dvig 

stroškov predvidevali, saj so pomočnice vzgojiteljic večinoma kljub dvigu še vedno na minimalni 

plači. 

Ravnateljica je nadaljevala, da je Vrtec Tržič v primerjavi z drugimi vrtci s ceno nekje na sredini 

oz. v povprečju. Poudarila je, da upa, da bo s to ceno lahko pokrito prihajajoče obdobje do 
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septembra, ko bomo ceno po navodilih občine ponovno izračunali. Metka Kočar je dodala, da si 

presežka ne želimo, namen dviga cene je čim bolj uravnoteženo poslovanje.  

 

Ad 4. 

Skupna služba notranje revizije Kranj je v letu 2022 pregledovala javna naročila vrtca. Ugotovila 

je le nekatere pomanjkljivosti, ki bodo odpravljene že v mesecu marcu, kljub temu, da imamo 

rok za ureditev v aprilu. Ravnateljica je prebrala priporočila, npr. dopolnitev Pravilnika o gibanju 

knjigovodskih listin, sklepanje pogodb z izvajalci oz. dobavitelji namesto letnih naročilnic, 

natančnost oz. ocenjevanje vrednosti pri pripravi naročilnice. Predvsem gre za administrativne 

pomanjkljivosti, ki smo jih v večini že odpravili. Zaključila je, da vsako obdobje prinese nove 

usmeritve in priporočila za delo, Metka Kočar pa je dodala, da pri nobenem od priporočil ne gre 

za kršitve zakonov. Ravnateljica je dodala, da z revizijo vsako leto sodelujemo in smo zadovoljni 

z njihovim pristopom. 

 

Ad 5. 

Predsednica je prosila, da v času diskusije pri tej točki ravnateljica zapusti sejo. Predstavila je 

vsebino okrožnice, posredovane s strani ministrstva, ki razlaga ocenjevanje in izplačilo redne 

delovne uspešnosti ravnatelja za leto 2022. 

 

SKLEP 2: Svet zavoda je potrdil izplačilo redne delovne uspešnosti ravnateljice v višini 5 %. 

 

Postopek ugotavljanja delovne uspešnosti ravnatelja je še vedno enak kot prejšnja leta.  

Petra Bodlaj je predstavila kriterije, ki odražajo delo celotnega zavoda. Člani sveta so se strinjali, 

da se določi maksimum pri vseh in skupno 100 %. 

 

SKLEP 3: Svet zavoda Vrtca Tržič je potrdil 100-odstotno delovno uspešnost ravnateljice Vrtca 

Tržič Tatjane Blaži.  

 

Ad 6. 

- Ravnateljica je povedala, da se pri vodenju vrtca trudi po najboljših močeh. Dodala je, da se v 

plači ravnatelja ne upošteva prehojena strokovna pot, ki jo vodi že 27 let. Plačna nesorazmerja 

so očitna.  

- Petra Bodlaj je povedala, da se na vabila na seje g. Ivan Kokalj, član sveta zavoda – predstavnik 

občine ustanoviteljice, ne odziva več. Dala je pobudo, da se s strani sveta zavoda občini posreduje 



5 
 

poziv za imenovanje nadomestnega člana. Ravnateljica je povedala, da je ustno s situacijo že 

seznanila predstavnike občine, a odziva do zdaj ni bilo. Sodelovanja z občino ustanoviteljico pa 

si vsekakor želi tudi v svetu zavoda.  

- Ravnateljica je dodala, da v tednu seje potekajo vpis in dnevi odprtih vrat, večina staršev se 

poslužuje pošiljanja vloge po mailu, vsekakor pa se pozna preteklo obdobje, v smislu, da je manj 

interesa za druženje. Zadovoljna je s preteklim obdobjem v vrtcu, med otroki ni veliko bolezni, 

le neizogibna sezonska obolenja.  

Imamo veliko bolniških odsotnosti med zaposlenimi, nekatere odsotnosti so daljše, kar pomeni 

lahko odgovoren odnos, da ljudje ne delajo bolni, po drugi strani pa se z vidika kolegialnosti 

zaposleni trudijo po svojih najboljših močeh, da je odsotnost le v nujnih primerih. 

- Predstavnici staršev v svetu zavoda sta povedali, da sta z delom vrtca zadovoljni. Ravnateljica 

je bila odziva vesela in je dodala, da se staršem na veliko načinov ponuja roko in se jih vključuje 

v proces, da pa je ključna prava mera vključevanja in zaupanja v strokovno delo vrtca. 

- Razvila se je diskusija o slabi prometni ureditvi oz. problematiki parkiranja pri enoti Deteljica. 

 

Seja je se je zaključila ob 19.15. 

 

Zapisnikar:       Predsednica Sveta zavoda Vrtca Tržič 

Kristina Lindav                       Petra Bodlaj 


